
 

 

ZÁPIS Z 16. JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 17. 12. 2020  
Místo jednání: online 
Začátek jednání: 8.30 hod. / Konec jednání: 9.00 hod. 
Jednání řídil: Pavel Mareš, člen předsednictva redakční rady  
Počet přítomných členů: 6, rada je usnášeníschopná  
Přítomni: Pavel Mareš, Lukáš Tyl, Jiří Komrska, Zuzana Freitas Lopesová, David Kašpar, Denisa 
Řezníčková 
Hosté: Jan Hamrník (vedoucí tisk. odd.)  
Tajemník a zapisovatel: Marcel Pencák (redaktor) 
Počet stran: 2 + 1 (příloha) 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
Návrh programu jednání RR č. 16/2020: 
 
1. Zpětná vazba k prosincovému číslu měsíčníku. 
2. Tematický plán lednového čísla měsíčníku. 
3. Různé. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
1. ZPĚTNÁ VAZBA K PROSINCOVÉMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU. 
 
-Členové redakční rady diskutovali o podobě vydání, ale nepřednesli žádné výhrady či 
připomínky. Obecně byla vyslovena spokojenost s tematickým vánočním laděním čísla. 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
2. TEMATICKÝ PLÁN LEDNOVÉHO MĚSÍČNÍKU. 
  
-Redaktor M. Pencák představil návrh řazení a obsahu jednotlivých stránek lednového čísla.  
 
-Členové RR vzali návrh na vědomí bez zásadnějších připomínek; v diskuzi padly podněty 
k některým navrženým tématům, zejména se to týkalo plánované reportáže z humanitárního 
střediska v Malešicích. Rozpis stránek tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu. 
 
- Členové RR souhlasí, že na obálce lednového čísla bude ilustrace od Patrika Antczaka 
s motivem Nové strašnické školy a PF 2021. 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
3. RŮZNÉ. 
 
-Členové RR apelují na informování RMČ o schváleném doporučujícím usnesení přijatém v bodě 
4 na jednání redakční rady 20. 2. 2020.  
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
 
-Členové RR pověřují redaktora informovat zastupitelku Ivanu Cabrnochovou a Radka Lojdu o 
požadavku na zkrácení jimi zaslaných příspěvků do rozsahu max. 600 znaků včetně mezer. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
 



 

 

- Členové RR rozhodnou o zveřejnění případných zkrácených příspěvků per-rollam. Pokud 
budou tyto příspěvky vykazovat znaky, jimiž si redakční rada nebude jistá, bude o posouzení 
požádán právník úřadu. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
 
 
 
_________________________________    _________________________________ 
Zapisovatel: Marcel Pencák    Ověřovatel:  
 

 


